



CASSE-NOISETTE

THE NUTCRACKER

Musique / *Music*
Piotr Ilitch Tchaïkovski

Scénario original / *Original scenario*
Marius Petipa

Direction musicale / *Conductor*
Boris Gruzin

Production / *Production*
Peter Wright

Décors / *Sets designs*
Julia Trevelyan Oman

Éclairages / *Lighting design*
Mark Henderson

Chorégraphie / *Choreography*
Peter Wright
d'après / *after* Lev Ivanov

Distribution / *Cast*
The Sugar Plum Fairy,
Lauren Cuthbertson
The Prince, Federico Bonelli
Clara, Francesca Hayward
Hans-Peter/The Nutcracker,
Alexander Campbell
Herr Drosselmeyer, Gary Avis

Durée : 2h15 environ
plus un entracte

*Duration: 2hrs 15mins approx.
plus one interval*

En direct : 8 décembre 2016
Direct: December 8, 2016

Le Royal Ballet célèbre le 90^e anniversaire de Peter Wright avec la production bien-aimée de ce magnifique ballet dansé sur une sublime trame sonore de Tchaïkovski.

La splendide production du Royal Ballet de *Casse-noisette*, créée par Peter Wright en 1984, est la production par excellence de l'un des ballets préférés de tous les temps.

C'est la veille de Noël, et Drosselmeyer le magicien entraînent la jeune Clara dans une aventure fantaisiste dans laquelle le temps s'est arrêté: la salle familiale devient un champ de bataille et un voyage magique les emmène à travers le Pays des Neiges et le Royaume des Bonbons. La musique de Tchaïkovski, les décors festifs et la danse captivante du Royal Ballet, incluant un pas de deux exquis entre la fée Dragée et son prince, font de ce *Casse-noisette* l'expérience ultime du temps des Fêtes.

The Royal Ballet celebrates Peter Wright's 90th birthday with his much-loved production of this beautiful ballet, danced to Tchaikovsky's magnificent score.

The Royal Ballet's glorious production of The Nutcracker, created by Peter Wright in 1984, is the production par excellence of an all-time ballet favourite.

It is Christmas Eve and Drosselmeyer the magician sweeps young Clara away on a fantasy adventure in which time is suspended, the family living room becomes a great battlefield, and a magical journey takes them through the Land of Snow to the Kingdom of Sweets. Tchaikovsky's glittering score, the gorgeous festive stage designs and The Royal Ballet's captivating dancing including an exquisite pas de deux between the Sugar Plum Fairy and her Prince - make this Nutcracker the quintessential Christmas experience.